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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Gunilla Carlén    SPF  

Yvonne Wheeler   PRO 

Lena Bosticco    PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Ersättare:  

Barbro Kregert Lydén   PRO  

Viola Karlström   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

Karl-Erik Jansson   SPF 

Ulla Anjou    PRO 

 

I tjänsten: 

Johanna Granevik, utvecklingssekreterare 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

Paramjit Singh, IT 

Magnus Bergqvist, IT 

 

Tidpunkt: måndag den 1 april 2019 klockan 10.00–11.30 

Lokal: Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gunilla Carlén  
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna.  

 

§ 2  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gunilla Carlén justerar dagens 

protokoll via e-mail senast den 3 april 2019 kl 12.00 

 

§ 4  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 5  Utdelning av I-Pads samt genomgång av start och 

användning av dessa för att läsa handlingar. 

 

§ 6  Årsplanering 2019 

Årsplanering godkänns. Rådet önskar besök från 

hemtjänsten. Gärna någon som arbetar praktiskt i 

hemtjänsten. 

 

§ 7  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 11 april 2019 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärende:  

  

 Ärende 3. Medborgarförslag om att inte stänga 

Skolörtens vård- och omsorgsboende 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Rådet anser att förvaltningens förslag inte är ett 

svar på medborgarförslaget.” 

 

 Ärende 6. Äldreboendeplanering i region 

Västerort 2020 med utblick mot 2040. 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet har vid varje förslag till 

äldreboendeplanering ställt sig mycket frågande till 

det statistiska underlag som planeringen bygger på. 

Rådets erfarenheter från medlemmar och övriga 

boende inom stadsdelen är att behovet av vård-och 

omsorgsboende är betydligt större än vad 

prognosen visar. Men på grund av de riktlinjer som 

ligger till grund för beslut om vård- och 
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omsorgsboende är kraven för att erhålla plats för 

höga. Den enskilde skall ha mycket stora behov för 

att erbjudas plats. Detta leder dels till att en orimlig 

börda läggs på anhöriga. Dels ställer målet att vi 

äldre skall bo hemma så länge som möjligt stora 

krav på hemtjänsten. Det leder i sin tur till att den 

som har behov av hemtjänst kommer att få många 

olika personer som utför hemtjänsten, vilket inte är 

acceptabelt och skapar ytterligare otrygghet. Rådet 

konstaterar slutligen att vård- och omsorgsboende 

kontra boende hemma med hemtjänst ställer 

motstridande mål och krav.” 

 

 Ärende 7. Remiss av trafikförändringar i SL-

trafiken och Waxholmsbolagets trafik 

2019/2020 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet kräver att närtrafikbusslinjer 

införs i hela stadsdelen. Buss 541 ska ha 10-

minuters trafik hela dagen. Buss 119 bör ha 

Barkarby station som slut och startstation. Buss 

115 ska ha en hållplats vid Bromma sjukhus.” 

 

 Ärende 8. Remiss om revidering av 

samverkansavtal med Micasa gällande särskilda 

boendeformer med mera 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet noterar en ökad kostnad för 

stadsdelen på ca 1 miljon kronor. Kommer 

stadsdelen att kompenseras för detta?” 

 

 Ärende 11. Inkomna handlingar (utdrag ur 

diarium) 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Synpunkter och klagomål som finns med på denna 

lista och som rör äldreomsorgen bör 

kommenteras” 

 

§ 8 Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll från det kommunala pensionärsrådets 

sammanträde den 20 mars 2019. 

 

§ 9  Information från stadsdelsförvaltningen 
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Johanna Granevik berättar att Erik Slottner, 

äldreborgarråd i Stockholm besökte Koppargårdens 

vård- och omsorgsboende för ett par veckor sedan. 

 

I maj kommer den nya avdelningschefen för 

äldreomsorgen, Eva Frykler att vara på plats. 

 

§ 10 Rapport från förtroenderåd 

 Ingen rapport att lämna denna gång. 

  

§ 11 Övriga frågor 

 Kvarvarande frågor: 

 En deltagare i rådet har begärt färdtjänst. Svar på 

denna begäran kommer att lämnas inom 8 veckor. 

Är det en rimlig tid att vänta på besked?  

Deltagaren berättar att hen nu beviljats färdtjänst. 

Det tog 6 veckor. 

 På stadsdelsnämndens sammanträde den 31 

januari tog representant upp frågan om buss 115 

till Bromma geriatrik. Vad har hänt i den frågan?  

 Det finns en tidskrift som heter Äldre i centrum. 

Skulle förvaltningen kunna stå för kostnaden för 

prenumeration till rådets medlemmar? 

   

§ 12  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 6 maj 2019. 

 

§ 13  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas klockan 11.30 

 


